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Lajosmizse Város Önkormányzata Lajosmizse Város Önkormányzata 
Képviselő-testületének   Képviselő-testületének 
Pénzügyi Ellenőrző Bizottsága  Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és 
      Városstratégiai Bizottsága 
 

Lajosmizse Város Önkormányzata 
                                                   Képviselő-testületének 
                                              Önkormányzati Bizottsága 

2023. szeptember 19-én megtartott együttes soros bizottsági ülésről  
                               készült jegyzőkönyv 
 

Ikt. sz: LMKOH/728-25/2023. 
A Pénzügyi Ellenőrző Bizottság ülésén hozott határozatok száma és tárgya: 

104/2023. (IX. 19.) PEB hat. Nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz 
begyűjtésére vonatkozó közszolgáltatással 
kapcsolatos döntések meghozatala 
 

105/2023. (IX. 19.) PEB hat. Faragó Környezetvédelmi Kft. 2023. 01. 01. – 
2023. 08. 31. időszak közötti nem közművel 
összegyűjtött háztartási szennyvízre vonatkozó 
beszámolójának elfogadása 

 

A Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Városstratégai Bizottság ülésén hozott 
határozatok száma és tárgya: 

59/2023. (IX. 19.) MKVB hat. Nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz 
begyűjtésére vonatkozó közszolgáltatással 
kapcsolatosdöntések meghozatala 

60/2023. (IX. 19.) MKVB hat. Faragó Környezetvédelmi Kft. 2023. 01. 01. – 
2023. 08. 31. időszak közötti nem közművel 
összegyűjtött háztartási szennyvízre vonatkozó 
beszámolójának elfogadása 

 
Az Önkormányzati Bizottság ülésén hozott határozatok száma és tárgya: 
 
100/2023. (IX. 19.) ÖB hat. Nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz 

begyűjtésére vonatkozó közszolgáltatással 
kapcsolatos döntések meghozatala 

101/2023. (IX. 19.) ÖB hat. Faragó Környezetvédelmi Kft. 2023. 01. 01. – 
2023. 08. 31. időszak közötti nem közművel 
összegyűjtött háztartási szennyvízre vonatkozó 
beszámolójának elfogadása 
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JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült: A Pénzügyi Ellenőrző Bizottság, a Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és 
Városstratégiai Bizottsági Bizottság és az Önkormányzati Bizottság 2023. szeptember 
19-én, (kedden) délután 14.25 órakor Lajosmizse Város Önkormányzata Dísztermében 
megtartott együttes soros bizottsági ülésről. 
 
Jelen vannak:  
Pénzügyi Ellenőrző Bizottság tagjai: 
  Sebők Márta    bizottság elnöke 
  Belusz László                                bizottság tagja 
  Péli Szilveszter   bizottság tagja 
  Cseh Katinka    bizottság tagja 
   
Tóth-Orlov Bettina bizottsági tag igazoltan van távol az ülésről. 

 
Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Városstratégiai Bizottság  
tagjai: 
  Lukács Józsefné   bizottság elnöke 

Bagó István      bizottság tagja 
Cseh Katinka                                  bizottság tagja    
                                    

Borbély Ella és Sápi Tibor bizottsági tagok bejelentéssel vannak távol az ülésről. 
 
Önkormányzati Bizottság tagjai: 
  Belusz László  bizottság elnöke 
  Sebők Márta    bizottság tagja 

Bagó István   bizottság tagja 
 

Sápi Tibor és Borbély Ella bizottsági tagok bejelentéssel vannak távol az ülésről. 
 

 
Tanácskozási joggal megjelentek: Basky András polgármester 
      dr. Balogh László jegyző 
      Muhariné Mayer Piroska aljegyző 
      Szilágyi Ödön Önk. Iroda irodavez. 
      dr. Tóth Andrea Jegyzői Iroda irodavez. 
      Gulyás Annamária Pénzügyi Iroda irodavezető 
      dr. Bartalné Sipos Alexandra igazgatási üi. 
      Rostásné Rapcsák Renáta vezetői referens 
      Mezeiné Hrubos Henriette csoportvezető 
      Vörösné Gajdácsi Anita EGYSZI int.vez.h. 
      Dodonka Csaba pályázati referens 
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      Óber Roland Műv. Ház igazgató 
 
Jegyzőkönyvvezető: Márton Györgyné 
 
Sebők Márta PEB elnök 
Tisztelettel köszöntöm a mai együttes bizottsági ülésünkön megjelenteket. 
Megállapítom, hogy a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság 5 főből 4 fővel határozatképes, a 
Mezőgazdasági Környezetvédelmi és Városstratégiai Bizottság 5 főből 3 fővel van 
jelen, az Önkormányzati Bizottság 5 főből 3 fővel van jelen. Tekintettel arra, hogy a 
Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Városstratégiai Bizottság állandó jegyzőkönyv 
hitelesítője Borbély Ella, nincs jelen az ülésen, javaslom, hogy Bagó István MKVB tag 
legyen a mai ülés jegyzőkönyvének hitelesítője. Aki ezzel egyetért, kérem, 
kézfelemeléssel jelezze. 
Megállapítom, hogy a Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Városstratégai Bizottság 3 
igen szavazattal- ellenszavazat, tartózkodás nem volt-, Bagó István MKVB tagot 
megválasztotta a MKVB jegyzőkönyvének hitelesítésével. 
A meghívót mindenki megkapta, az abban foglalt napirendi pontok mindenki előtt is- 
mertek. Kérdezem, hogy van-e még valakinek egyéb módosításra, illetve kiegészítésre 
javaslata? Nincs.  
Megállapítom, hogy a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság 4 igen szavazattal – ellenszavazat, 
tartózkodás nem volt-, a Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Városstratégiai 
Bizottság 3 igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem volt-, az Önkormányzati 
Bizottság 3 igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem volt az alábbi napirendi 
pontok tárgyalását fogadta el: 
 
Napirendi pontok:        Előterjesztő: 
  

1./ Nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjté- Basky András 
      sére vonatkozó közszolgáltatással kapcsolatos döntések meg- polgármester 
      hozatala 
 
 
2./ Egyebek- Mentési pont kialakításának ügye 
 
 
1./ Napirendi pont 
Nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtésére vonatkozó 
közszolgáltatással kapcsolatos döntések meghozatala 
Sebők Márta PEB elnök 
E napirendi pont szerint újra ki kell írni a pályázatot a jövő évre. A szolgáltató pénzügyi 
beszámolót küldött, és azt el kell fogadni. Azt kérdezem, hogy ezt a hosszú eljárási 
metódust minden évben kell csinálni? Senki nem pályázza meg. Meghívásos a pályázat. 
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dr. Balogh László jegyző 
A régi áron nem fogja senki vállalni. A többletköltséget az állam megelőlegezi. Nekünk 
mindent meg kell tenni annak érdekében, hogy legyen közszolgáltató. A Faragó 
Környezetvédelmi Kft a jelenlegi közszolgáltató. 
dr. Tóth Andrea jegyzői irodavezető 
Van két szolgáltató megjelölve, akik nem Bács-Kiskun megyében vannak. A 
Katasztrófavédelmi Felügyelőség kérte, hogy keressük meg őket is, én is javaslom ezek 
megkeresését. 
Sebők Márta PEB elnök 
Javaslat, hogy legyen megkeresve: 
- TI-TO kft., 6320 Solt, Fűzfa u. 25., 
- Bató Ferenc György, 2370 Dabas, Ady Endre köz 7/A.,  
- Somogyi István, 6070 Izsák Kossuth L. u. 89., 
- Faragó Környezetvédelmi és Szolgáltató Kft, 2366 Kakucs, Ipartelep u. 12-16., 
- Daköv Kft 2370 Dabas, Ady Endre köz 7/A. 
 
Van-e más javaslat? Nincs.  
Aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
Megállapítom, hogy a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság 4 igen szavazattal – ellenszavazat, 
tartózkodás nem volt-, a Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Városstratégai 
Bizottsága 3 igen szavazattal-, ellenszavazat, tartózkodás nem volt-, az Önkormányzati 
Bizottság 3 igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem volt- az alábbi 
határozatokat hozta: 
104/2023. (IX. 19.) PEB hat. 
Nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz 
begyűjtésére vonatkozó közszolgáltatással kapcsolatos 
döntések meghozatala 

HATÁROZAT 
 
   Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pén- 
   zügyi Ellenőrző Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő- 
   testületnek az előterjesztés határozat-tervezetét azzal, hogy le- 
   gyenek megkeresve az alábbi közszolgáltatók: 
    
   - TI-TO kft., 

- Bató Ferenc György, 
- Somogyi István, 
- Faragó Környezetvédelmi és Szolgáltató Kft, 
- Daköv Kft.  
 
Határidő: 2023. szeptember 21. 
Felelős:     PEB 
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59/2023. (IX. 19.) MKVB hat. 
Nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz 
begyűjtésére vonatkozó közszolgáltatással kapcsolatos 
döntések meghozatala 

HATÁROZAT 
 
   Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Me- 

zőgazdasági, Környezetvédelmi és Városstratégiai Bizottsága  
elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az előterjesztés 
határozat-tervezetét azzal, hogy legyenek megkeresve az alábbi 
közszolgáltatók: 

    
   - TI-TO kft., 

- Bató Ferenc György,  
- Somogyi István, 
- Faragó Környezetvédelmi és Szolgáltató Kft,  

                                 - Daköv Kft. 
 
Határidő: 2023. szeptember 21. 
Felelős:     MKVB 

 
 
100/2023. (IX. 19.) ÖB hat. 
Nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz 
begyűjtésére vonatkozó közszolgáltatással kapcsolatos 
döntések meghozatala 

HATÁROZAT 
 
   Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Ön- 
   kormányzati Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő- 
   testületnek az előterjesztés határozat-tervezetét azzal, hogy le- 
   gyenek megkeresve az alábbi közszolgáltatók: 
    
   - TI-TO kft.,  

- Bató Ferenc György,  
- Somogyi István,  
- Faragó Környezetvédelmi és Szolgáltató Kft, 
- Daköv Kft. 
 
Határidő: 2023. szeptember 21. 
Felelős:     ÖB 
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Sebők Márta PEB elnök 
A Faragó Környezetvédelmi és Szolgáltató Kft-nek megérkezett az elszámolása és a 
beszámolója. 1.583.171.- Ft a támogatást kap az államtól. A lakosságtól átvett szennyvíz 
mértéke 186 m3. 
dr. Balogh László jegyző 
Január 15-ig beadja az elszámolást, s akkor megkapja hozzá a támogatást. 
Sebők Márta PEB elnök 
Van-e a beszámolóval kapcsolatban kérdés vélemény, észrevétel? Nincs.  
Aki elfogadja a Faragó Környezetvédelmi és Szolgáltató Kft beszámolóját a Lajosmizse 
területén keletkező nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvízre vonatkozóan, 
kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
Megállapítom, hogy a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság 4 igen szavazattal – ellenszavazat, 
tartózkodás nem volt-, a Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Városstratégai 
Bizottsága 3 igen szavazattal-, ellenszavazat, tartózkodás nem volt-, az Önkormányzati 
Bizottság 3 igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem volt- az alábbi 
határozatokat hozta: 
105/2023. (IX. 19.) PEB hat. 
Faragó Környezetvédelmi Kft. 2023. 01. 01. – 2023. 08. 31.  
időszak közötti nem közművel összegyűjtött háztartási  
szennyvízre vonatkozó beszámolójának elfogadása 

HATÁROZAT 
 
   Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pén- 
   zügyi Ellenőrző Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő- 

testületnek a Faragó Környezetvédelmi Kft. 2023. 01. 01. – 2023. 
08. 31. időszak közötti nem közművel összegyűjtött háztartási 
szennyvízre vonatkozó beszámolóját.  

   Határidő: 2023. szeptember 21. 
   Felelős:     PEB 
 
 
60/2023. (IX. 19.) MKVB hat. 
Faragó Környezetvédelmi Kft. 2023. 01. 01. – 2023. 08. 31.  
időszak közötti nem közművel összegyűjtött háztartási  
szennyvízre vonatkozó beszámolójának elfogadása 

HATÁROZAT 
 
   Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Me- 
   zőgazdasági, Környezetvédelmi és Városstratégai Bizottsága  

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a Faragó 
Környezetvédelmi Kft. 2023. 01. 01. – 2023. 08. 31. időszak közötti 
nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvízre vonatkozó 
beszámolóját.  

   Határidő: 2023. szeptember 21. 
   Felelős:     MKVB 
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101/2023. (IX. 19.) ÖB hat. 
Faragó Környezetvédelmi Kft. 2023. 01. 01. – 2023. 08. 31.  
időszak közötti nem közművel összegyűjtött háztartási  
szennyvízre vonatkozó beszámolójának elfogadása 

HATÁROZAT 
 
   Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Ön- 
   kormányzati Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő- 

testületnek a  Faragó Környezetvédelmi Kft. 2023. 01. 01. – 2023. 
08. 31. időszak közötti nem közművel összegyűjtött háztartási 
szennyvízre vonatkozó beszámolóját.  

   Határidő: 2023. szeptember 21. 
   Felelős:    ÖB 
 
2./ Napirendi pont 
Egyebek- Mentési pont kialakításának ügye 
Sebők Márta PEB elnök 
Felkérem Basky András polgármester urat, hogy mondjon erről néhány szót. 
Basky András polgármester 
Az ügyeleti rendszer átalakulásával egy országos rendszer kerül átalakításra. 2024. 
január 1-től minden megyében bevezetik. Az előzetes információk szerint Bács-Kiskun 
vármegyében a rendszer november 1-től fog felállni. Előzetes egyeztetések zajlottak 
korábban Józsáné dr. Kiss Irén intézményvezetővel, jelenleg Vörösné Gajdácsi Anita 
EGYSZI intézményvezető helyettessel a tekintetben, hogy hogyan lehetne megmenteni 
az ügyeletet. Mentési pontot alakítanak ki. Egy mentő délután 16.00 órától másnap 
reggel 8.00 óráig áll rendelkezésre. 
Ehhez a feltételeket meg kell teremteni. Fedett helyet kell biztosítani a mentőautónak és 
áramvételi lehetőséget. Ezek az egyeztetések folyamatban vannak. Azon a részen lenne 
a mentősöknek a pihenője, ahol eddig is volt a pihenő. Van egy helyiség, ahol az orvosok 
voltak elszállásolva, az állna a személyzet rendelkezésére. Villanykialakítás költségeit 
elkülönítettük. 0,5 m-rel kell nagyobbnak lenni az új bejáratnak. 
Az egyeztetések során kíváncsiak arra, hogy mit tudunk adni és folyamatban van a 
szerződéskötés. Sikerült megszerezni, hogy mik a minimumfeltételei a várakozó 
helyiségnek. Jelen pillanatban a minimum feltételeknél, ami nincs meg, az a WC 
kialakítása. Célszerű lenne egy olyan helyiséget kialakítani, ami teljes egészében a 
mentő állomásé lenne. Jelen pillanatban egy személyes, ezt kétszemélyessé kell 
alakítani. Az lenne az ideális, hogy ha külön kezelhető lenne a mentősök részére. Ehhez 
kell kialakítani egy WC helyiséget, ott, ahol a mosógép van. Az ajtó belenyúlik a 
mostani helyiségbe. Ahol ablak van jelen pillanatban, oda ajtót nyitunk és ott azon az 
ajtón lehet közlekedni. Kétféle lehetőség van, nem csinálunk semmit, marad minden 
úgy, ahogy van, vagy átalakítunk. A vizes blokk fontos az intézmény életében. ha teljes 
korrektek akarunk lenni, akkor ennek 2-3 millió forintos költsége van. Kifestve, vizes 
blokkal ellátva lenne. Teljesen önállóan működnének akkor így. A szerződés-
tervezetben leírták, hogy mi mindenre kérnek tőlünk választ a 2./ pont. kialakítandó 
mentési pont vonatkozásában. Kérdés, hogy a költségeket be akarjuk-e vállalni, vagy 
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sem. Kérdés az is, hogy ingyenesen vagy térítésmentesen adjuk át. Az orvosok is ingyen 
használják az egészségházat, s fizetik a rezsi költséget. A mentő állomásnak is úgy 
kellene odaadni a használatot. Azt javaslom, hogy a mentősök is a rezsi költségekhez 
járuljanak hozzá, az épületet ingyen használják. 
Takarítás kérdésköre: Egész héten van takarítás, most kérdés, hogy hányszor akarunk 
takarítást kérni, illetve, hogy akarunk-e a takarításért pénzt kérni. Javaslatom az, hogy 
én egy tisztességes helyiséget adnék át nekik, és az ott lévő két db asztalt, négy széket, 
mikrohullámú sütőt, hűtőszekrényt. Ami később kellene, azt nekik kellene pótolni. 
Legnagyobb kérdés az, hogy milyen szintű átalakítást végzünk. A jelenlegi feltételeknek 
ez a helyzet megfelel, de kérdés, hogy közösen használják-e a vizes blokkot, vagy 
korrekt módon kezeljük azt a helyzetet. 
Sebők Márta PEB elnök 
Korrektül kell kialakítani, és így várjuk vissza. 
Basky András polgármester 
Aláírásgyűjtés történik annak érdekében, hogy maradjon meg Lajosmizsén az ügyelet. 
Ha idehozzák az aláírásokat, akkor újra lefutjuk a köröket. Az új rendszernél a 1830-at 
kell felhívni és ott megmondják, hogy mit kell tenni. Amikor az ügyeletre akarok menni, 
akkor ide jövök ügyeletre, vagy Kecskemétre megyek ügyeletre. Ha gyógyszer 
szükséges, akkor vagy ki tudom váltani helyben, vagy Kecskemétre kell bemenni. 
November 1-től megszűnik az engedélyünk az ügyeletre vonatkozóan. Mi a helyzet, 
amikor mi nagyon akarunk ügyeletet tartani? 
Vörösné Gajdácsi Anita EGYSZI int.vez.h. 
Megkerestem a tiszti orvosokat, hogy kap-e az önkormányzat engedélyt. A NEAK felé 
történt felszólítás. A tisztiorvosok kimondták, hogy nem kap az önkormányzat 
engedélyt, mivel az állam átvállalja az önkormányzattól a feladatot. 
Sebők Márta PEB elnök 
A személyzet 2 fő lesz, a gépkocsivezető és mentő tiszt. A rezsiköltséget és a takarítás 
költséget áthárítjuk. 
Basky András polgármester 
Ezzel ők is hozzájárulhatnak. Maga a mentőszolgálat nem fog rákölteni erre. Kérdés az, 
hogy mi akarunk-e egy teljesen különálló rendszert, mert a feltételek így is megfelelőek. 
A vizes blokk költsége 379.000.- Ft, a festés 208.000.- Ft, az ajtó nyitás, burkolás, ajtó 
arrébb helyezés 1.846.000.- Ft. Kb. 2,5-3 millió forint alatt lesz az összes költség. 
Sebők Márta PEB elnök 
Mi a vélemény? 
Belusz László PEB tag 
Tisztességes környezet legyen biztosítva a mentősök részére. Most tegyük hozzá azt a 
pénzt és csináljuk meg komplexen a mentősök részére. 
Basky András polgármester 
Egy kérés volt, hogy távirányítós legyen a kapu. 
Vörösné Gajdácsi Anita EGYSZI int. vez.h. 
500.000.- Ft az árajánlat erre. 
Sebők Márta PEB elnök 
Ezt mikorra kell elkészíteni? 
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Basky András polgármester 
Október közepére el tudnának készülni. Pénzt úgy tudunk hozzárendelni, hogy 
megnézzük az adóbevételeinket. 750.000.- MFt-ot terveztünk, 850-900.000.- MFt-nál 
tartunk. Van valamennyi túlfizetés és hátralék is. Nem tudjuk, hogy jövő májusban a 
befolyt pénzekből mennyi lesz a túlfizetés és az adóvisszatérítés. Elvileg a most befolyt 
helyi adóból tudjuk finanszírozni az átalakítás költségét. A befolyt összegeket 
lekötnénk, s a különbözetet is. 
Sebők Márta PEB elnök 
Mennyi lesz a lekötési százalék? 
Gulyás Annamária pénzügyi irodavezető 
12,5 %. 
Basky András polgármester 
Megnézzük, hogy mi az, amit a mentési állomás be tud vállalni. 
Sebők Márta PEB elnök 
Van-e hozzá fűzni való még?        
Basky András polgármester 
Októberben erről dönteni kell, akkor hozzuk ide a szerződés-tervezetet. Amennyiben a 
kihirdetésre októberben kerül sor, ügyeletet átveszik, idejön a mentési pont, akkor 
lehessen intézkedni. Amit biztosítunk a mentési ponthoz, azt a költségvetésbe be kell 
építeni. 
A másik dolog a szerződés, amit kötünk, hogy mit adunk át. 
Belusz László PEB tag 
Hozzuk meg a döntést, hogy tudjon menni. 
dr. Balogh László jegyző 
Október 12-én lesz a szerződés hozva. Most információt gyűjtöttünk, az október 12-i 
ülésre próbáljuk kialakítani. 
Sebők Márta PEB elnök 
Akkor ezt elfogadtuk. 
Ügyeleti a témakörben kaptunk levelet. Ügyelet megszüntetés, aláírásgyűjtés. 
Basky András polgármester 
Ügyleti dolgozó tette fel, lakossági kezdeményezésre elindult egy lakossági fórum 
szervezése. Meleg Sándor vállalta, hogy ennek az átalakításáról tájékoztatást ad. Akik 
ott voltak a fórumon, látták, hogy törvény van rá, hogy megváltozik a rendszer. Egy 
egész országos rendszernek az átalakításáról van szó. A tárgyalás és ügyintézés végénél 
tartottunk, amikor az aláírásgyűjtés elkezdődött. Én ígéretet tettem rá, hogy futunk kört, 
ha az aláírásgyűjtések meglesznek. Nem fogunk kapni önálló ügyeleti lehetőséget. Ezt 
az állam finanszírozza. Kérdés az, hogy mi magunk működtethetjük-e, de az alapvető 
dolog az, hogy nem lehet. 
Basky András polgármester 
Három ügyeletes kolléganő van és három gépkocsivezető, akinek nem tudunk munkát 
biztosítani, de képzési lehetőségük van és vizsgázni tudnak és akkor átmehetnek a 
mentősökhöz. Az ápolók képzésen vesznek részt, és átmehetnek szakápolónak. 
Szórólapon minden háztartáshoz el kell juttatni, hogy november 1-től indul az új 
ügyeleti rendszer, s október 30-ig egy tájékoztató fórumot kell tartani. 
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Sebők Márta PEB elnök                                                                                                                             
A tanyán élő lakosok érdekében nem kellene átgondolni, hogy a nagyobb gyűjtő utakat 
ki kellene táblázni, hogy a mentő jobban tudjon tájékozódni? 
Belusz László PEB tag 
Informatikai szempontból kellene körbejárni, hogy a GPS rendszerben is működjön a 
számozás. Nagyon jó lenne, ha a dűlőutak ki lennének táblázva, ez egy támpont lenne,                                                                                                                              
s akkor könnyebben lehetne tájékozódni. 
Sebők Márta PEB elnök 
Van-e még valami? 
Basky András polgármester 
Sportcsarnok témakör. 
Sebők Márta PEB elnök 
Kellene egy árajánlat és ezzel elmenni a Salacz úrhoz, hogy valamilyen módon kapjunk 
állami támogatást. 
Basky András polgármester 
A felső lelátó tekintetében külső lépcsőt látom megoldásnak. 
Zuhanyzó tekintetében a büfének a vizes blokkja lenne alkalmas. 
Melegvizet meg kellene nézni, hogy a konyhától el lehet-e juttatni a csarnokba.  
Mindhárom ügyben le kell futni köröket. 
Belusz László PEB tag 
Ennek ki kellene nevezni a felelősét, s hogy legyen „A” és „B” változat. Meg kellene 
bízni egy olyan embert, akinek ez a szakmája és tud benne irányt mutatni. Így nem 
jutunk előrébb, ha csak beszélünk róla. Valaki ezzel foglalkozzon. A műszaki 
megoldásokat nézzük meg, hogy mi legyen. 
Basky András polgármester 
Javaslom, hogy legyen Kovács Gábor és Sándor György ennek felelőse, s készítsenek 
elő valamilyen elképzelést a sportcsarnokkal kapcsolatban felmerült problémákra. 
Sebők Márta PEB elnök 
Van-e még kérdés, észrevétel, bejelentenivaló? Nincs. Megköszönöm a jelenlevők 
részvételét, a mai ülésünket ezennel berekesztem 15.45 órakor. 
 

K.m.f 
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